
Z Á P I S N I C A 
 

z  Výročnej  členskej schôdze  MO SRZ  v  Stropkove,  konanej dňa  12.09.2021  v Mestskom kultúrnom 
stredisku v Stropkove 

 
 
Prítomní :     Podľa prezenčnej listiny 
                        
Delegát :        Ing. Gabriel Zajtko              
 
                                 

P R O G R A M 
 

1.   Otvorenie           
2.   Voľby pracovného predsedníctva, mandátovej komisie a návrhovej komisie         
3.   Správa o činnosti MO SRZ Stropkov v roku 2019 a 2020              

      4.   Správa mandátovej komisie                        
      5.   Správa o hospodárení organizácie za rok 2019-20 a návrh rozpočtu na rok 2021 
      6.   Správa hospodára organizácie  
      7.   Plán hlavných úloh na rok 2021 
      8.   Správa kontrolnej komisie   
      9.   Diskusia 
      10. Návrh na uznesenie 
      11. Záver 
 
K bodu 1.  Schôdzu  zahájil   predseda   organizácie Ing. Gabriel Zajtko,  ktorý   rokovaniu   aj  predsedal.  
                   Úvodom  privítal  prítomných  a oboznámil s programom schôdze. Nakoľko zo strany 

prítomných neboli žiadne pozmeňujúce alebo doplňujúce návrhy, predsedajúci schôdze dal 
o tomto bode hlasovať.      

                   Hlasovanie :    Za : 28                       Proti : 0                             Zdržal sa hlasovania : 0                      
                                                                                                                         
K bodu 2.  V  tomto   bode   sa  uskutočnili    voľby   pracovného  predsedníctva,   mandátovej  komisie  a   
                    návrhovej komisie. Predsedajúci rokovania prečítal návrh výboru MO SRZ do: 
                    
                   Pracovného predsedníctva :                 Ing. Gabriel Zajtko 
                                                                                        Daniel Hurný 
                                                                                Ing.  Peter Čakloš 
                                                                                Ing. Ján Blanár  
                                                                                Ing. Pavol Andrejovský PhD.  
                   Hlasovanie :    Za :  28                      Proti : 0                             Zdržal sa hlasovania : 0   
                   
                   Mandátovej komisie :                 Mgr. Roman Kudič       predseda 
                                                                                Róbert Paňko       člen 
                                                                                Juraj Petrovaj       člen  
                   Hlasovanie :    Za :  28                      Proti : 0                             Zdržal sa hlasovania : 0 
   
                   Návrhovej komisie :                           Ivo Hutňan                  predseda 
                                                                               Milan Štefanovič        člen 
                                                                               Jaroslav Juhas             člen 
                   Hlasovanie :    Za : 28                       Proti : 0                             Zdržal sa hlasovania : 0 
 
                   Keďže  jednotlivé  návrhy boli prijaté,  predsedajúci  požiadal  predsedov jednotlivých komisií 
                   aby si zvolali členov a ujali sa svojej činnosti.  
  
                     



K bodu 3. Správu  o   činnosti  MO  SRZ   Stropkov  za   rok  2019 a 2020   prečítal   prítomným   
tajomník  MO p. Daniel  Hurný. Vo  svojej  správe  vyhodnotil  plnenie  prijatých   uznesení 
a Plánu hlavných úloh z VČS v roku 2019. Stručne informoval o zasadnutiach výboru v roku 
2020   prijatých   uzneseniach  a   plnení   úloh  členov  výboru.  Zhodnotil    činnosť   členskej   

                   základne,  Kontrolnej  komisie  a Disciplinárnej  komisie. V krátkosti oboznámil s výsledkami 
                   XIII. Mimoriadneho Snemu SRZ.  
                   Záverom sa poďakoval všetkým členom MO, ktorí sa podieľali na plnení prijatých úloh 

a poprial hlavne pevné zdravie a bohaté úlovky.  
                                                                                                                                                                            
K bodu 4.  Predseda  mandátovej komisie  Mgr. Roman Kudič  prečítal správu mandátovej   komisie  kde 
                   oznámil,  že  schôdze  sa  zúčastnilo 28  členov  z  368  pozvaných, čo predstavuje 

v percentuálnom  vyjadrení  účasť  8 %. Na základe toho komisia konštatuje, že  schôdza nie 
je uznášaniaschopná. Následne   nato,  predsedajúci  rokovania  podal   návrh pokračovať 
v rokovaní členskej schôdze v zmysle §14 ods. 6 ) Stanov SRZ. Nakoľko zo strany 
prítomných neboli žiadne iné návrhy, predsedajúci dal o tomto návrhu hlasovať.        

                   Hlasovanie:    Za : 28                        Proti – 0                             Zdržal sa hlasovania : 0              
                   Predsedajúci schôdze konštatoval, že schôdza je uznášaniaschopná a pokračuje     

v rokovaní.       
 
K bodu 5.  Účtovník  organizácie  Ing. Ján Blanár  predniesol  správu  o  hospodárení  organizácie  v roku  
                   2019 a 2020 Podrobne informoval o príjmoch a čerpaní rozpočtu a na záver konštatoval, že  

organizácia  dosiahla  za uvedené roky  kladný  výsledok hospodárenia.  
                   Ďalej   predniesol   návrh  rozpočtu  na  rok  2021,  kde  informoval o  plánovaných príjmoch a 
                   výdajoch  organizácie  s tým, že tento rozpočet by mal byť vyrovnaný. 
                   Vzhľadom nato, že žiadny pozmeňovací návrh nebol prednesený, predsedajúci schôdze dal 

o návrhu rozpočtu hlasovať:    
                   Hlasovanie :      Za :  27                   Proti : 0                              Zdržal sa hlasovania : 1  
                   Predsedajúci rokovania konštatoval, že rozpočet na rok 2021 bol prijatý.       
 
K bodu 6.  Správa  hospodára  organizácie  Ing. Petra Čakloša  obsahovala sumár  úlovkov  členov   našej   
                   organizácie v roku 2019-20,  zarybňovanie revírov v roku 2019-20 a  plán zarybňovania na 

rok 2021. Vyhodnotil   brigádnickú  činnosť, vyťaženosť jednotlivých revírov a  na záver sa 
poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na zveľaďovaní našich revírov. 

                            
K bodu 7.  Plán  hlavných  úloh na  rok  2021, ktorým  sa  bude  výbor MO SRZ Stropkov riadiť,  prečítal 
                   prítomným  tajomník  p. Daniel Hurný.  Nakoľko  zo  strany  prítomných žiadne  pripomienky  
                   neboli, prebehlo hlasovanie. 
                   Hlasovanie :      Za :  28                   Proti : 0                              Zdržal sa hlasovania : 0 
                   Plán hlavných úloh na rok 2021  bol jednohlasne schválený.  
 
K bodu 8.  Správu   kontrolnej  komisie  o   hospodárení   MO  SRZ   Stropkov   v roku 2020    predniesol          
                   prítomným jej  predseda  Ing. Pavol Andrejovský PhD.  V krátkosti  informoval o jednotlivých  
                   kontrolách  vykonaných  v  priebehu  uplynulého  roka.  Pripomienky  kontrolnej komisie  boli 
                       prerokované  na zasadnutiach  Výboru MO SRZ, vznesené pripomienky boli zdokumentované 
                   aj v zápisniciach, resp. Výbor  MO SRZ  zvážil  návrhy  členov  komisie.  Dokumentácia  bola  
                   predložená  výboru  k  archivácií. Konštatoval, že  hospodárenie  MO  SRZ  za  rok  2020 bolo  

transparentné, vedené  so  zásadami účtovníctva a dosiahnutý stav je v súlade s prijatými 
uzneseniami výboru.     

                    
K bodu 9.  Diskusiu zahájil Ing. Zajtko. Ako delegát RADY SRZ a viceprezident pre Prešovský kraj 

informoval o dianí vo vedení SRZ a plánovaných zmenách v stanovách SRZ. Ďalej informoval 
o oslavách 95. výročia vzniku SRZ, kde pri tejto príležitosti bola udelená našej organizácii 
plaketa za prínos v oblasti rozvoja rybárstva na Slovensku. Mimoriadne vyznamenanie za 
aktívnu, obetavú činnosť a výnimočný prínos v oblasti rozvoja rybárstva na Slovensku bolo 
udelené aj tajomníkovi organizácie p. Danielovi Hurnému.    



                   Patrik Gajdoš – navrhol aby pri najbližších voľbách sa hlasovalo verejne. Odpovedal p. 
Hurný, že pred každým aktom volieb predseda volebnej komisie dáva hlasovať o spôsobe 
volieb a to verejným alebo tajným hlasovaním. Aké si plénum odhlasuje tak prebiehajú aj 
voľby. Doposiaľ sa väčšinou hlasovalo tajne.  

                   Ing. Hudák Jozef – navrhol, aby MO SRZ schválila alternatívnu možnosť uhradiť pokutu za 
neodpracovanú brigádu poukázaním 2% z odvedenej dane na účet MO SRZ Stropkov. 
Odpovedal Ing. Čakloš. Uviedol, že je to ťažko kontrolovateľné, nakoľko povolenia sa 
predávajú od 1.1. a peniaze pripisujú na účet až v júni  a júli. Taktiež zoznam darcov 
z daňového úradu prichádza neskôr. K tomuto sa pripojil aj Mgr. Kudič, ktorý navrhol zvážiť 
do budúcej členskej schôdze zrušenie brigád a zvýšenie členskej známky.  

                   Mgr. Želinský sa pýtal či ochranné pásmo v severnej časti rybníka má opodstanenie a čo sa 
plánuje ďalej.  Odpovedal Ing. Čakloš, že má svoj význam a zatiaľ sa rušiť nebude.  

                   Marcinčák – sa pýtal na ostatné vodné plochy. Bolo odpovedané, že aj cez urgencie na Rade 
SRZ a Ministerstve životného prostredia naša bočná vodná nádrž VN Ondava má režim ako 
ostatné vodné plochy.  

                   Dvorský Ján – požadoval zrušenie ochranného pásma, vypustiť zarybňovanie toku Ondava 
pstruhom dúhovým a poukázal aj na to, že zvýšenie čl. známky sa negatívne dotkne aj 
dôchodcov. Odpovedal Ing. Čakloš. K ochrannému pásmu sa už vyjadril v predošlej otázke, 
pstruhom dúhovým sa zarybňovať bude, nakoľko sa do VN Ondava dáva liečivo rupín a vtedy 
konzumácia rýb nie je možná. Zvýšenie čl. známky je budúcnosťou a zľavy pre dôchodcov sa 
budú riešiť až to bude realita.  

                   Patrik Gajdoš sa pýtal na zarybňovanie zubáčom. Odpovedal Ing. Čakloš, že doposiaľ sa 
dávali umelé neresiská pre výter zubáča. Nevylúčil do budúcna aby sa násada zubáča aj 
kúpila.   

                   Mgr. Kudič – Upozornil na skutočnosť, že v časti toku Ondavy bolo vyhlásené Národné 
územie európskeho významu Horný tok Ondavy. Z toho vyplývajú obmedzenia, ktoré sa 
bezprostredne dotýkajú aj praktického rybolovu, napr. zákaz vjazdu osobným automobilom 
a ďalšie.....Odporúčal prítomným oboznámiť sa s rozsahom obmedzení, aby pri výkone 
rybárskeho práva neporušili legislatívu v oblasti životného prostredia. Zároveň oznámil 
prítomným, že odkaz na príslušné dokumenty a grafickú dokumentáciu vloží na web MO SRZ 
Stropkov.       

                   Nakoľko  viac  diskusných  príspevkov  zo  strany  prítomných  nebolo,  predsedajúci  schôdze   
                   diskusiu ukončil.                       
                   
K bodu 10. Návrh  na  uznesenie  z   Výročnej členskej schôdze   prečítal  prítomným predseda návrhovej 
                    komisie Ivo Hutňan.  
                    Hlasovanie:      Za : 28                               Proti : 0                                  Zdržal sa : 0   
                    Na   základe  výsledkov   hlasovania   predsedajúci  rokovania  konštatoval,  že  uznesenie   z  
                    Výročnej     členskej    schôdze    MO SRZ    v    Stropkove   bolo   prijaté   jednohlasne    bez    
                    pozmeňujúcich návrhov.  
                                                                                                                    
K bodu 11. Nakoľko    program   Výročnej   členskej   schôdze   bol   vyčerpaný,   predsedajúci   schôdze  
                    Ing. Zajtko Gabriel  sa  poďakoval  prítomným za  účasť a poprial pevné zdravie a ešte veľa     

krásnych chvíľ  strávených pri vode. Následne nato schôdzu ukončil.    
                      
 

U Z N E S E N I E 
 
Výročná členská schôdza:  
 
A. Berie na vedomie  : 
 
      1.  Správu mandátovej komisie. 
      2.  Správu o činnosti MO SRZ za rok 2019-20. 
      3.  Správu o hospodárení organizácie za rok 2019-20. 



      4.  Správu hospodára organizácie. 
      5.  Správu kontrolnej  komisie. 
      6.  Jednotlivé diskusné príspevky. 
 
B. Schvaľuje  : 
 
      1.  Program Výročnej členskej schôdze 
 
      2.  Právoplatnosť a uznášaniaschopnosť Výročnej členskej schôdze v zmysle § 14 ods. 6) Stanov   
           SRZ.   
 

3.  a)  Pracovné predsedníctvo v zložení :  
                                                                     Ing. Gabriel Zajtko 
                                                                            Daniel Hurný 
                                                                     Ing. Peter Čakloš 
                                                                     Ing. Ján Blanár 
                                                                     Ing. Pavol Andrejovský PhD.  

           b)  Mandátovú komisiu v zložení :             
                                                                           Mgr. Roman Kudič                    predseda 
                                                                                    Róbert Paňko                    člen 
                                                                                    Juraj Petrovaj                    člen   
           c)  Návrhovú komisiu v zložení : 
                                                                                    Ivo Hutňan                        predseda 
                                                                                    Milan Štefanovič               člen 
                                                                                    Jaroslav Juhas                    člen 
         

4. Návrh rozpočtu pre rok 2021. 
 
5. Plán hlavných úloh pre rok 2021. 

  
C. Ukladá: 
 
      1.  Zabezpečiť zarybnenie revírov organizácie v roku 2021 v súlade s plánom zarybnenia. 
 
           T : 31.12.2021                                                                                        Z :   Výbor MO SRZ   
 
       
 
               
V Stropkove  12.09.2021 
 
 
 
Zapísal : Hurný Daniel                            

 
 
 
 
 
 
                 ........................................                                                                ........................................ 
                       Daniel  HURNÝ                                                                         Ing. Gabriel  ZAJTKO 
                             tajomník                                                                                            predseda  
 


